
 صنعت، معدن  صنعت، معدن 
33و تجارتو تجارت

  خبر

ضرورت بازسازی ۶۰ درصد 
شهرک های صنعتی

معــاون فنــی ســازمان صنایع کوچک و شــهرک های 
صنعتــی ایــران اعــام کــرد: ۶۰درصــد شــهرک های 
صنعتــی کشــور بــالای ۱۵ســال عمــر دارنــد و بــرای 

جلوگیری از فرسودگی نیازمند بازسازی هستند.

فتحعلی محمدزاده اظهار کرد: هم اکنون ۸۳۰ شهرک 
صنعتی در حال واگذاری به صنعتگران است که از 

این میان ۶۰ درصد آنها بالای ۱۵سال عمر دارند.
وی بــا بیــان اینکــه کشــور دارای یکهزار و ۱۱ شــهرک 

و ناحیــه صنعتــی اســت، عنــوان کــرد: از ایــن تعداد 
۸۳۰  شــهرک در حال واگذاری به صنعتگران اســت 
که تاکنون ۹۳ هزار قرارداد در این شهرک  ها منعقد 

شده است.
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همزمان با هفته قوه قضائیه؛

 مراکز داوری 
 خانه های صنعت ، معدن 

و تجارت گشایش یافت

همزمــان بــا هفتــه قــوه قضائیــه، ســازمان داوری خانه 
صنعت،معدن و تجارت ایران به صورت ویدئو کنفرانس 
و مرکــز داوری و میانجی گــری خانــه  صنعت،معــدن و 
تجارت استان کرمان با حضور مدیران قضایی و صنعتی 

استان گشایش یافت.
مهــدی تقــی زاده معــاون قضائــی در امــور شــورای حــل 
اختلاف استان کرمان در آیین افتتاح این مرکز گفت: 
ایــن مرکــز از فــردا در کرمان کار خــود را آغاز می کند و 
امیدواریم این مرکز با داوری های که انجام می دهد، 
بتوانــد قدم هــای مثبتی در جهت کاهش تراکم پرونده 

های دادگستری بردارد.
وی محــل اســتقرار ایــن مرکــز را در ســاختمان خانــه 
صنعــت و معــدن اســتان کرمــان اعــلام کــرد و افــزود: 
فعالان اقتصادی اگر یکی از بندهای قراردادشان بحث 
داوری باشد، می توانند برای حل اختلاف به این مراکز 

مراجعه کنند.
معاون قضائی در امور شورای حل اختلاف استان کرمان 
با اشــاره به اینکه در برخی از شهرســتان های اســتان 
کرمــان مرکــز داوری تشــکیل شــده اســت، بیــان کرد: 
داوران آمــوزش هــای لازم را خواهنــد دیــد و در اســتان 

کرمان تقریبا ۴۰ مرکز داوری تشکیل شده است.
جلیــل کاربخــش  راوری رئیــس خانــه صنعــت و معــدن 
تجارت استان کرمان هم در حاشیه این آیین گفت: در 
اتاق بازرگانی پیش از این مراکز داوری وجود داشــته و 
به پرونده هایی که در قرارداد آنها ارجاع به داوری ذکر 

شده باشد، رسیدگی می کند.
وی با اشاره به اینکه همه فعالان اقتصادی می توانند 
بــرای حــل اختلاف به مراکــز داوری مراجعه کنند اظهار 
کرد: در هر جلسه داوری حداقل سه نفر از داوران برای 

حل فصل و مشکلات فعالین اقتصادی حضور دارد.
رئیــس خانــه صنعــت و معــدن تجــارت اســتان کرمــان 
بــا بیــان اینکــه فعالیــن اقتصــادی بــرای بهــره منــدی از 
مراکــز داوری الزامــا نبایــد عضــو خانــه صنعت و معدن 
باشند، تصریح کرد: راه اندازی این مراکز کمک موثری 
در راســتای بهبــود فضــای کســب و کار مــی کننــد و 
قانون گذار در ماده ۲۹ بهبود فضای کسب و کار تشکیل 
دادگاه های ویژه تجاری را هم پیشنهاد کرده که استان 

کرمان در این حوزه نیز پیشتاز بوده است.
سیدحسین معین  زاده میرحسینی رئیس کانون داوری 
دادگستری استان کرمان نیز در حاشیه این آیین گفت: 
در کشــور مــا از قدیــم در قوانیــن مســئله داوری پیــش  
بینــی شــده و مراکــزی بــرای ایــن منظور در نظــر گرفته 
شــده بــود امــا متاســفانه جامعه مــا شــناختی در مورد 

داوری نداشت.
به گزارش ایســنا، وی با بیان اینکه در ســال های اخیر 
و بــا توجــه به ســند تحول قضایی مقرر شــد روش های 
جایگزین قضائی ابداع و در جامعه ترویج شــود اظهار 
کرد: یکی از روش هایی که در جامعه ما سابقه دیرینه 
داشــته، می تواند به عنوان دادرســی خصوصی مطرح 
باشــد، بــار زیــادی را از روی شــانه های دســتگاه قضــا 
برداشته و سبب ارتقای کیفی دستگاه قضا شود، داوری 

و میانجی گری و روش های جایگزین است.
رئیس کانون داوری دادگستری استان کرمان با اشاره 
به اینکه استان کرمان در این حوزه پیشتاز بوده است 
افزود: در اســتان کرمان از ســال گذشــته کار تشــکیل 

کانون داوری دادگستری استان آغاز شده است.

مجمع عمومی شرکت »احیا استیل فولاد بافت« 
برگزار شد؛

تولید بیش از 788 هزار تن 
فولاد در سال 99

جلسه مجمع عمومی عادی سالانه شرکت احیا استیل 
فولاد بافت برای ســال منتهی به 3۰ اســفند 13۹۹ با 
حضور ۹۹/۹۹ درصد ســهام داران در سالن اجتماعات 

بانک گردشگری برگزار شد.
در ایــن جلســه کــه بــه ریاســت قائم مقام گــروه مالی 
گردشــگری برگزار شــد، ســورنا زمانیان که در سال ۹۹ 
مدیرعامــل شــرکت احیــا اســتیل فولاد بافت بــود، به 
عنوان دبیر جلســه، گزارشــی از عملکرد این شــرکت 

به مجمع ارائه کرد.
زمانیــان ظرفیــت اســمی فــولاد بافــت را 8۰۰ هــزار تن 
ذکر کرد و گفت: میزان تولید فولاد بافت در سال ۹۹ 
برابر با 788 هزار و 85۰ تن بود و در ســه ماهه ســال 

جاری نیز میزان تولید به ۲1۰ هزار تن رسیده است.
وی به اجرای فاز ۲ فولاد بافت نیز اشاره کرد و افزود: 
فــاز ۲ طبــق برنامــه در حــال اجراســت و قــرار اســت تا 
پایان سال 1۴۰1 به اتمام برسد. در حال حاضر حدود 
38۰ نفــر نیــروی پیمانــکار در اجرای فاز ۲ مشــغول به 

کار هستند.
در ایــن جلســه، گــزارش بــازرس قانونــی و حســابرس 
مســتقل قرائت شــد و صورت های مالی شــرکت برای 
سال مالی منتهی به 3۰ اسفند 13۹۹ به تصویب رسید.

معاون پشتیبانی مجتمع گل گهر خبر داد

 ثبت رکوردهای جدید 
در حوزه حمل و نقل گل گهر

مدیریت حمل و نقل شرکت معدنی و صنعتی گل گهر 
بــا برنامــه ریــزی دقیــق، مدیریــت میدانــی و تــلاش و 
پشتکار همکاران این حوزه، توانست به ثبت رکوردهای 
روزانــه و ماهانــه در حــوزه حمــل و نقــل )بخش تغذیه 

خطوط( در بهار 1۴۰۰ دست یابد.
معاون پشتیبانی مجتمع گل گهر با بیان این مطلب، 
گفــت: پیــرو رویکرد جهش و پشــتیبانی تولید و تاکید 
مدیرعامــل محتــرم شــرکت بــر حفــظ ایــن رویکــرد، 
علی رغم مشکلات و محدودیت ها، حمل سنگ مورد 
نیــاز از معــادن مجــاور بــه مجتمــع گل گهــر بــه منظور 
خوراک دهی به کارخانجات که ارتباط مستقیم با تولید 
دارد، به نحو مطلوب و همگام با همکاران حوزه تولید 

به انجام رسید.
محمدجــواد فریدونــی افــزود: مدیریــت حمــل و نقــل 
شــرکت گل گهــر  متولــی حمــل محصــولات تولیدی از 
طریق ناوگان جاده ای و ریلی و  همچنین خوراک دهی 
به کارخانجات داخل مجتمع، شامل دو خط گندله و 
هفت خط فرآوری )بیش از از ۴۰ مسیر تردد در منطقه 

گل گهر( می باشد.
وی در خصوص رکوردهای ثبت شده در مدیریت حمل 
و نقل ادامه داد: در سال تولید، پشتیبانی ها و مانع 
زدایی ها و با همیت و تلاش شــبانه روزی واحد حمل 
و نقل و پیمانکاران مربوطه، شرکت گل گهر در حوزه 
حمــل و نقــل موفــق به ثبت 3 رکورد شــد؛ یکی حمل 
کلوخه معدن ۲ به صورت روزانه به مقدار 1155۹ تن 
در تاریخ 1۴ اردیبهشت؛ دیگری حمل کلوخه معدن ۲ 
به صورت ماهانه به مقدار ۲۶۹781 تن در اردیبهشت 
ماه 1۴۰۰ و همچنین مجموع حمل کلوخه معدن ۲، 3 و 
5 به صورت روزانه در 31 فروردین ماه به میزان ۴۶187 
تن؛ که این رکوردها دستاورد مهمی به شمار می روند.

مدیرکل گمرکات استان، خبر داد

 رشد 9۲ درصدی
 ارزش صادرات استان کرمان 

در خرداد ۱۴۰۰
مدیرکل گمرکات استان کرمان گفت: صادرات استان 
کرمان در خردادماه امســال نســبت به مدت مشــابه 
ســال قبل ۹۲ درصد افزایش داشــته است.محمدرضا 
قــادر اظهار کرد: صادرات اســتان کرمان در ســه ماهه 
نخست سال جاری 1۰۲ هزار و 3۰1 تن و به ارزش بیش 
از ۲1۲میلیون و۲37هزار دلار بوده که این مقدار از نظر 
ارزشی ۹۲ درصد و از نظر وزنی 131 درصد نسبت به 

مدت مشابه سال قبل رشد داشته است.
وی از کشــورهای چیــن، هنــد، آلمــان، عــراق، ترکیــه، 
امــارات متحــده عربــی، ایتالیــا و روســیه بــه عنــوان 
کشــورهای هــدف صــادرات اســتان کرمــان نــام بــرد و 
افزود: پسته و مغز پسته، مصنوعات مسی، مس به 
صــورت شــمش، فــرآورده های نفتــی و فرومولیبدن از 
جمله اقلام عمده صادراتی استان کرمان بوده است.

قادر تصریح کرد: همچنین در سه ماه نخست امسال 
بیش از 1۰3 میلیون و73۰ هزار دلار واردات به استان 
کرمان صورت گرفته و عمده کالاهای وارداتی اســتان 
اجزاء و قطعات خودرو، ســاندویچ پنل ســقفی، ســایر 
اقــلام وارداتــی، اجزا و قطعات مــودم، لوازم صنعتی و 

برقی بوده است.
مدیــرکل گمرکات اســتان کرمان گفــت: این کالاها از 
کشورهای چین، انگلستان، ایالات متحده، ژاپن، کره 
جنوبــی، هندوســتان، مالزی، آلمان، اســپانیا و ایتالیا 

وارد شده است.

با صادرات همزمان 13 کانتینر؛

رکورد »صادرات در یک روز« 
 در »مس باهنر« 

شکسته شد
با تلاش شبانه روزی پرسنل سختکوش »مس شهید 
باهنــر« رکــورد میزان صادرات محصــولات تولیدی در 
ایــن مجموعــه در یــک روز، پــس از ســال ها شکســته 
شد.مجید ضیائی مدیرعامل این شرکت با اعلام این 
خبر افزود: این شرکت توانست با بارگیری 13 کانتینر 
صادراتــی در یــک روز بــه مقصــد ســه کشــور ترکیــه، 
ســوریه و تایوان از دو مســیر زمینی و دریایی رکوردی 
ارزشمند در سال تولید، پشتیبانی ها، مانع زدایی ها به 

نام خود ثبت کند.
وی در ادامه ضمن تشکر از تلاش همه همکاران خود 
در ایــن مجموعــه صنعتی و تبریک بخاطر کســب این 
افتخار و دستاورد ارزشمند بیان داشت: شرکت مس 
شهید باهنر موفق شده است سال جدید را با جهشی 
صادراتی آغاز کند بطوریکه فقط در دو ماهه نخست 
سال  1۴۰۰ بیش از کل صادرات سال ۹7 ،  و در سه 
ماهــه نخســت ســال 1۴۰۰ بیــش از صــادرات 1۰ ماهه 

نخست سال ۹8 صادرات نماید.

رئیس هیات عامل ایمیدرو در نشست معرفی شرکت های سهامی عام پروژه خبر داد:

 ارایه ۱58هزار میلیارد تومان 
طرح شرکت های بزرگ به بورس

رئیــس هیــات عامــل ایمیــدرو گفت: شــرکت های بــزرگ معدن و 
صنایع معدنی، آماده ارایه 158 هزار میلیارد تومان طرح در قالب 

"شرکت های سهامی عام پروژه" در بورس هستند.
وجیه اله جعفری در نشست ویدئوکنفرانسی با مدیر کل سرمایه 
گذاری و تامین مالی وزارت صنعت، معدن و تجارت، مدیر نظارت 
بــر بــازار اولیه ســازمان بــورس و نیز مدیران عامل و مدیران ارشــد 
شــرکت های بــزرگ معــدن و صنایــع معدنی با بیــان مطلب فوق، 
تصریــح کــرد: بــرای هــر یک از شــرکت های "ســهامی عــام پروژه" 
کارگروهی تشکیل که پس از برطرف کردن موانع موجود، حضور 

این شرکت ها در فرابورس تسهیل شود.
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به تهیه پیش نویس 
دســتورالعمل ورود "شــرکت هــای ســهامی عام پــروژه" به بورس، 
اعلام کرد: با توجه به اینکه در دستورالعمل فوق عنوان شده که 
یکی از شــروط پذیرش این شــرکت ها، پیشــرفت ۲۰درصد پروژه 
است، نیاز است با همکاری سازمان بورس، وزارت صنعت معدن 
و تجارت و ایمیدرو، به گونه ای عمل شود که شرکت های دارای 
اعتبار بالا، مسیر هموارتری برای حضور در بورس و جذب منابع 

مالی طی کنند.
وی بــا برشــمردن دغدغــه هــای ســازمان بــورس بــه منظــور ایجاد 
اطمینان از اجرای تعهدات شرکت ها برای اجرای پروژه ها، گفت: 
هــدف اصلــی همکاری وزارت صنعت، معدن و تجارت، ایمیدرو و 
سازمان بورس، استفاده از پتانسیل بازار بورس و هدایت نقدینگی 
جامعــه بــرای اجــرای طــرح هــای توســعه ای، رشــد تولیــد و ایجــاد 
اشــتغال اســت از این رو ضروری اســت که برای تســریع در اجرای 
این برنامه مهم، جایگاه و اعتبار شرکت ها نیز در شروط پذیرش 

در فرابورس، منظور شود.
جعفــری تاکیــد کــرد: جلســات کارگروه پیگیری ورود شــرکت های 
ســهامی عــام پــروژه، بــا همــکاری ایمیــدرو، وزارت صنعــت معدن 
و تجــارت، ســازمان بــورس و شــرکت هــای بزرگ برگزار شــود تا به 
جمــع بنــدی مشــخصی بــرای ارایــه پیشــنهادات در دســتورالعمل 

مربوطه برسیم.
رئیس هیات عامل ایمیدرو همچنین خبر داد: طی یک هفته آتی، 
از نخســتین بســته ســرمایه گذاری به عنوان شرکت های سهامی 

عام پروژه، رونمایی می شود.

تفاهمنامه با بورس در راه است  
از سوی دیگر نعمت اله شهبازی مدیر کل سرمایه گذاری و تامین 
مالی وزارت صنعت معدن و تجارت، اظهار داشــت: طی روزهای 

آینده، بین این وزارتخانه و سازمان بورس تفاهمنامه ای با هدف 
تســریع در ورود شــرکت هــای ســهامی عــام پــروژه بــه فرابــورس، 

امضا می شود.
وی با اشــاره به ایجاد انگیزه برای ســرمایه گذاری در شــرکت های 
ســهامی عــام پــروژه، گفت: طبق بند "و" تبصــره 18 قانون بودجه 
امســال، نقل و انتقال دارایی به شــرکت های ســهامی عام پروژه، 
از پرداخت مالیات معاف است که این مهم با همکاری ایمیدرو و 

وزارت صنعت معدن و تجارت به نتیجه رسیده است.
شــهبازی در عیــن حــال گفــت: دســتورالعمل ورود شــرکت هــای 
ســهامی عام پروژه، به دلیل اینکه برای کل کشــور نوشــته شــده 
تلاش کرده که حداکثر اطمینان را نزد سرمایه گذاران ایجاد کند 
تا خللی در اعتماد مردم نســبت به کارکرد این شــرکت ها ایجاد 
نشود. وی ادامه داد: می توان بر اساس اعتبار و جایگاه شرکت 
هایــی که مورد اعتماد ســهامداران هســتند، مــواردی را به منظور 
اصلاح دستورالعمل مورد اشاره، به سازمان بورس پیشنهاد داد.

صدور مجوز "تجلی"؛ به زودی  
همچنین علی بیک زاده میلانی مدیر نظارت بر بازار اولیه سازمان 
بورس، گفت: ورود شرکت های سهامی عام پروژه، طبق استراتژی 
های ســازمان بورس و توســعه بازار انجام می شــود و ما به دنبال 

اجرایی کردن این نوع از تامین مالی هستیم.

ایــن مدیــر ســازمان بــورس بــا یــادآوری اینکــه شــرکت "تجلی" به 
عنوان نخســتین شــرکت ســهامی عام پــروژه، در حــال پذیرش به 
بورس اســت، گفت: این شــرکت به عنوان پیشــرو عمل کرد و از 
این رو چالش ها و مشکلاتی را پشت سرگذاشت و اکنون آماده 

ورود به فرابورس است.
بیک زاده، پیش بینی کرد که تا 1۰ روز آینده مجوز پذیرش "تجلی" 

به عنوان نخستین شرکت سهامی عام پروژه صادر خواهد شد.
وی در عین حال تاکید کرد: دغدغه ها و نکات مورد اشاره درباره 
"دستورالعمل پذیرش شرکت های سهامی عام پروژه" را با هدف 

رفع آن ها، به مقامات سازمان بورس منتقل می کند.
در این نشســت ویدئوکنفرانســی سعید باقری عضو هیات مدیره 
شرکت تجلی ) زیرمجموعه توسعه معادن و فلزات( توضیحاتی از 
جمله درباره نحوه پذیرش، افزایش ســرمایه، اضافه شــدن پروژه 
های جدید، مسائل مربوط به دستورالعمل و اخذ مجوز ارایه کرد.

همچنین امیر خرمی شاد معاون برنامه ریزی و توانمندسازی ایمیدرو 
و امیــر صبــاغ مدیــر اقتصــادی و توســعه این ســازمان،مدیرعامل 
شــرکت چادرملو به همراه مدیران ارشــد شرکت های ملی صنایع 
مس، گل گهر، فولاد مبارکه و فولاد خوزستان، نکات پیشنهادی 
و دغدغه های خود درباره دستورالعمل فوق، نحوه سرمایه شرکت 
های سهام عام پروژه، ارایه سند مالکیت پروژه به بورس، بروکراسی 

حاکم بر شرایط پذیرش و ... ارایه کردند.

در نشست کمیسیون معادن و صنایع معدنی اتاق ایران مطرح شد

انتظارات »فعالان اقتصادی بخش معدن« از دولت سیزدهم
در تازه ترین نشست کمیسیون معادن و صنایع معدنی اتاق ایران 
دربــاره مطالبــات بخــش خصوصی در حوزه معــدن از دولت آینده 
گفت وگو شد. در این نشست، فعالان اقتصادی از مطالبات خود 
در دو سطح عمومی و اختصاصی گفتند تا این پیشنهادها از طریق 

اتاق ایران به دولت سیزدهم ارائه شود.
بابک اســماعیلی رییس کمیســیون صنعت و معدن اتاق کرمان 
و عضــو کمیســیون معــادن و صنایــع معدنــی اتــاق ایــران در ایــن 
نشست گفت: باید بررسی کنیم و ببینیم که تابه حال چند درصد 
از مطالبات بخش خصوصی از دولت به نتیجه رســیده اســت.بر 
این اســاس، باید نقطه شــروع کار ما مجلس باشــد و کمیســیون 
معــادن و صنایــع معدنی اتاق ایران می تواند با مرکز پژوهش های 

مجلس ارتباط برقرار کند.
مســئله ثبــات قیمــت ارز، حمل ونقــل، عدم دخالــت دولت و حق 
واردات ماشین آلات بدون توجه به سال ساخت آن از مواردی بود 

که اسماعیلی تأکید کرد.
وی در ادامه گفت: باید به فروش قبل از تولید تأکید شود؛ باید 
بدانیــم نحــوه تعامــل مــا با دنیا چگونــه خواهد بود و مــوارد تضاد 
منافــع بــا سیســتم دولتــی مشــخص شــود و این تضــاد منافع به 

حداقل برسد،همچنین باید کالاهای با ارزش افزوده بالا تولید شود.
در ایــن نشســت ســیدمهدی طبیــب زاده، رئیس اتــاق کرمان هم 
تأکید کرد: دولت جدید، نســبت به شــرایط جدید خالی از ذهن 
اســت؛ بایــد نظــرات کمیســیون را پخته تر بــه آن ها منتقل کنیم و 

ایــن خواســته ها همــراه بــا توجیه باشــد. اگر به معدن توجه شــود 
بایــد بیشــتر پیگیری هــای مــا در حــوزه معــدن از طریــق دولــت و 
لایحه محــور باشــد نه طرح محــور. تجدیدنظری دربــاره مزایده ها و 

واردات ماشین آلات انجام شود.

با هدف تقویت ارتباط صنعت و دانشگاه؛

»دانشگاه شهید باهنر« و »اتاق بازرگانی کرمان« تفاهم نامه امضا کردند

»دانشــگاه شــهیدباهنر« و »اتــاق بازرگانــی، صنایــع، معــادن و 
کشــاورزی کرمــان« بــا هــدف پــرورش نیــروی انســانی ماهــر در 
دانشــگاه، حل مســائل بخش صنعت به کمک دانشــگاه، جذب 
اعتبارات مالی برای طرح های تحقیقاتی مشترک از منابع داخلی 
و خارجی، انجام اقدامات اجرایی در خصوص ارتباط عمل بخش 
صنعــت بــه منظــور پاســخگویی بــه نیــاز  بنگاه های اقتصــادی در 

دانشگاه شهید باهنر کرمان، تفاهم نامه امضا کردند.
محمدعلی طاهررئیس دانشگاه شهید باهنر کرمان گفت: امروزه 
نقش دانش و نوآوری در رشد و توسعه صنایع برای همه مشخص 

شده و تعامل دانشگاه با صنعت یک ضرورت است.

وی خاطر نشان کرد: در برخی از کشورها تمامی بودجۀ دانشگاه ها 
از صنعــت تامیــن می شــود در صورتــی کــه در دانشــگاه ایــران بــا 
توجــه بــه اینکــه خیلــی در ایــن زمینه رشــد داشــته اند و رفتند به 
سمت صنعت اما هنوز بودجه قابل ملاحظه ای از طریق دولت 
تامین می شود برای اینکه آن استقلال دانشگاه حفظ شود نیاز 
به یکسری بودجه های پایدار است و یکی از راههای که می توان 
بودجه پایدار را برای دانشگاه تامین کند ارتباط با صنعت است. 
در کشــوری مثل ایران که به شــدت وابســته به درآمدهای نفتی 
است، توسعه بخش های مولد اقتصاد، می تواند گام مهمی در 

مقاوم سازی اقتصاد به شمار آید.

دکترطاهــر بــا اشــاره بــه پتانســیل  بــالای اعضای هیــأت علمی و 
امکانــات موجــود در دانشــگاه گفــت: چنــد ســالی اســت ارتباط 
فــارغ التحصیــلان دانشــگاه ها بــا صنعت بیشــتر شــده امــا فارغ 
التحصیلان از طریق این تفاهم نامه ها می توانند ارتباط بهتری 
با صنعت داشته باشند و راحت تر وارد بازار کار شوند، در ضمن 
آیین نامه هایی که در وزارت علوم به تصویب می رسد همگی حاکی 

از این است که این ارتباط لازم است.
وی خاطر نشان کرد: ان شاالله که این تفاهم نامه مسائل مربوط 
به ارتباط صنعت با دانشــگاه را پررنگ کند و منفعت دو ســویه 

باشد هم برای صنعت و هم دانشگاه.
سید مهدی طبیب زاده رئیس اتاق بازرگانی استان کرمان هم در 
نشســت امضــای این تفاهمنامه گفت: بــا تغییر رویکرد اقتصاد 
مبتنی بر منابع به اقتصاد مبتنی بر دانش گریزناپذیر اســت به 
عنوان یک انتخاب نیســت بلکه به عنوان یک اجباری اســت که 
نقش دانشــگاه بســیار پررنگ می شــود که چه نوع تغییر و رفتار 
انجام دهیم که بتوانیم مطمئن باشیم که منابع حاصله درآمدهای 
فعلی صرف صنایعی می شود که متعلق به استان است دانشگاه 
به عنوان یک پناهگاهی برای صنعت است و امیدواریم این تفاهم 

نامه آغاز کار سیستماتیک قراربگیرد.
حســین نظام آبادی پور معاون پژوهشــی و فناوری دانشــگاه نیز 
در ادامــه گفــت: تمامــی تــلاش این تفاهم نامه بر این اســت که 
کلیــۀ حلقه هــای مفقوده اکوسیســتم فناوری و نــوآوری را برطرف 
کنــد کــه در ایــن راســتا کارهــای خوبی اتــاق بازرگانی با دانشــگاه 

انجام داده است.
معاون پژوهشی و فناوری دانشگاه همچنین در زمینه فعالیت های 
و عملکردهــای تفاهــم نامــه و اقدامات صورت گرفته توضیحاتی 

را ارائه کرد.


